
Številka: 9001-14/2023 
Datum:  8. 1. 2024 

ZADEVA: Zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice, ki je bila v četrtek, 

21. 12. 2023 ob 16.00 uri, v večnamenski dvorani na Gubčevi 10a. 

Na seji so bili prisotni naslednji člani sveta:  

Darja Bogovič, Katja Čanžar, Andreja Dušak, Mojca Florjanič, Aleksander Gajski, Boštjan 

Gregorič, Primož Hribšek, Klara Humek, Matejka Kmetič, Ivan Kostevc, Marko Kovačič, 

Štefanija Kržan, Dražen Levojević, Vinko Ogorevc, Bogdan Palovšnik, Mihael Petančič, Ferdo 

Pinterič, dr. Stanka Preskar, Aljoša Rovan, mag. Nataša Sagernik, Marjeta Slatner Gerjevič, 

Alojz Škrabl, Stanko Tomše, mag. Andrej Vizjak, Bojana Zevnik, Martina Zlobko, Igor Zorčič, 

Fredi Žibert, Anton Žnideršič 

Opravičeno odsotni člani sveta: / 

Neopravičeno odsotni člani: /

Drugi prisotni: 

Patricia Čular – direktorica občinske uprave, mag. Gordana Radanovič – svetovalka župana, 

Lavra Kreačič – vodja Kabineta župana, Jasmina Molan – namestnica vodje Kabineta župana, 

Roman Omerzu – Kabinet župana, mag. Aleksander Denžič – vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo, Suzana Ogorevc – vodja Oddelka za investicije, občinsko premoženje in javna 

naročila, mag. Urška Klenovšek – vodja Oddelka za prostor, Matejka Gerjevič – vodja Oddelka 

za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj, David Flajnik – vodja Oddelka za 

komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe, Anja Urek – Kabinet župana, Rok 

Retelj – Posavski obzornik, Martin Luzar – Dolenjski list, Žiga Pirnar – IF d.o.o., Aleksander 

Zupančič – JP Komunala Brežice d.o.o., Jože Denžič – JP Komunala Brežice d.o.o. in Darko 

Ferlan – JP Komunala Brežice d.o.o.  

Sejo, ki jo je vodil župan Ivan Molan, se je pričela ob 16.05 uri. Navzočih je bilo 27 članic in 

članov Občinskega sveta Občine Brežice.  

Ad. 1 

Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice in 3. izredne seje 

Občinskega sveta Občine Brežice 

S sklicem seje so člani sveta prejeli zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice 

in zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Brežice.    

Na predlog zapisnika ni bilo podanih pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednja 

SKLEPA:  



1. Sprejme se zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 25 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se zapisnik 3. izredne seje Občinskega sveta Občine Brežice. 

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 2 

Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta. 

Predsedujoči je podal poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju 
sklepov sveta. Poročilo je bilo podano vsem članom sveta tudi preko portala Občinski svet.   

Ad.3 

Določitev dnevnega reda. 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 6. redne seje občinskega sveta.  

Razprave ni bilo, zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

Sprejme se predlagani dnevni red 6. redne seje:  

1. Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice in 3. izredne 

seje Občinskega sveta Občine Brežice 

2. Poročilo o opravljenih nalogah po zadnji seji sveta ter o izvrševanju sklepov sveta 

3. Določitev dnevnega reda 

4. Pooblastilo Občinskega sveta Občine Brežice odvetniški družbi za zastopanje glede 

ocene ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih 

razmer na področju oskrbe z energijo 

5. Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2024, prva obravnava 

6. Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2025, prva obravnava 

7. Predlog Odloka o spremembah Odloka o financiranju krajevnih skupnosti v občini 

Brežice, prva obravnava  

8. Letni program športa v občini Brežice za leto 2024 

9. Določitev cen gospodarskih javnih služb oskrba s pitno vodo, odvajanje in čiščenje 

komunalne in padavinske odpadne vode in ravnanje s komunalnimi odpadki 

10. Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Brežice d.o.o. za leto 2024, Program za 

obvladovanje kakovosti poslovanja v podjetju Komunala Brežice d.o.o. za leto 2024 

ter Letni programi oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in 



padavinske odpadne vode, ravnanja s komunalnimi odpadki, izvajanja 24-urne 

dežurne pogrebne službe, upravljanja pokopališča v Brežicah, urejanja in čiščenja 

javnih površin, vzdrževanja občinskih javnih cest in vzdrževanja javne razsvetljave 

na območju občine Brežice za leto 2024  

11. Predlog Odloka o spremembah Odloka o ureditvi cestnega prometa v občini 

Brežice, prva obravnava 

12. Predlog Odloka o razglasitvi nepremičnega kulturnega spomenika Cerkev sv. 

Ožbolta v Pečicah za kulturni spomenik lokalnega pomena, prva obravnava 

13. Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Brežice, 

skrajšani postopek 

14. Odlok o spremembah Odloka o javnem lekarniškem zavodu Lekarna Brežice, 

skrajšani postopek 

15. Pobude in vprašanja  

16. Razno 

Navzočnost je priglasilo 27 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 4 

Pooblastilo Občinskega sveta Občine Brežice odvetniški družbi za zastopanje glede 

ocene ustavnosti in zakonitosti 21. člena Zakona o ukrepih za obvladovanje kriznih 

razmer na področju oskrbe z energijo 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev je podala 

Patricia Čular, direktorica občinske uprave.  

Razprave ni bilo zato je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  
Sprejme se Sklep o začetku postopka presoje ustavnosti in o pooblastilu Občinskega 

sveta Občine Brežice županu Ivanu Molanu.  

Navzočnost je priglasilo 26 članov sveta.  

ZA je glasovalo 20 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad.5 

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2024, prva obravnava 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev k 5. in 6. 

točki dnevnega reda sta podala mag. Aleksander Denžič, vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo ter župan. 



V razpravi k 5. in 6. točki dnevnega reda so sodelovali: Aleksander Gajski, Mojca Florjanič, 

Igor Zorčič, Štefanija Kržan, Ferdo Pinterič, Bogdana Palovšnik, dr. Stanka Preskar, Andreja 

Dušak, Fredi Žibert, Alojz Škrabl, Katja Čanžar, Vinko Ogorevc, Matejka Kmetič in Stanko 

Tomše.  

Razprava:  

Aleksander Gajski 

V svetniški skupini SDS bomo predlog obeh proračunov pripravljenih za prvo obravnavo 

podprli. Kot smo že slišali, glede na planirane prihodke na eni strani in odhodke na drugi, 

ostaja tista masa za investicije, ki je za nas najbolj zanimiva in o kateri razpravljamo. Seveda 

bomo, tako kot je bilo že povedano, pripravili naše predloge za spremembo oz. dopolnitve. 

1. Pogrešam v NRP-ju kanalizacijo v Cerkljah. V preteklosti smo veliko govorili o vojašnici in 

o tem veliko prebirali v medijih in slišali smo, da je planiranih veliko širitev dejavnosti. V 

preteklosti smo bili temu že priča. Po mojih informacijah, vojašnica kot taka, nima 

zagotovljenega sistema ravnanja z odpadno vodo. Mislim, da je to obremenjujoče in 

predlagam županu, da v naslednjih pogovorih z ministrstvom za obrambo, izpostavi to kot 

eno glavno točko in v sklopu tega, iskanje rešitev za Cerklje z okolico. V tem programu, ki 

ga imamo trenutno, kjer razpolagamo s podatki do leta 2026, tega ni noter in pričakujem, 

da se tudi na tem področju nekaj naredi.  

2. Dom krajanov Cerklje ob Krki je zajet za leti 2025 in 2026 ter naprej. Glede na pogovore, ki 

smo jih imeli v preteklosti, si želimo krajani, da bi le uspeli plan tega prestaviti za leto v 

levo, to pomeni z štartom v letu 2024. Zavedam se, da imamo veliko investicij, morda tudi 

katero, za katero bi rekli, da bolj pomembno. Sem mnenja, da v Krajevni skupnosti Cerklje 

ob Krki že dolga leta čakamo na tovrstni objekt in končno smo uspeli na vseh področjih, 

vse deležnike, spraviti na isto stran, tako da imamo končno zeleno luč in če je le možno, bi 

prosil, da se ustrezno premakne.  

Mojca Florjanič 

Svetniška skupina Svoboda Brežice se načeloma strinja s predlogom, ampak seveda s 

popravki, ki jih bo deloma v nadaljevanju predložila kolegica, deloma pa v času za pripombe, 

do 15. 1. 2024.  

1. Želimo si in dajemo pobudo, da se v predlog proračuna 2024 uvrsti postavka sredstev 

namenjena upravljanju gradu Pišece. Na pobudo stranke se je pred 14-imi dnevi na gradu 

Pišece sestala skupina pobudnikov ter predstavnikov Občine Brežice ter Oddelka za 

investicije na Ministrstvu za kulturo. Ministrstvo je določilo leto 2024 za tisto, ko bo grad 

Pišece dalo v upravljanje. Ali bo to zavod iz okvira lokalne skupnosti, se pravi Občine 

Brežice ali pa privatniku. Tako v interesu Ministrstva za kulturo kot tudi deležnikov lokalnih 

je, da grad pride v upravljanje lokalni skupnosti, za kar pa je seveda  potrebno pripraviti 

program in predvideti sredstva ter resno pristopiti k pogovorom in pogajanjem. Ves čas je v 

delo na tem projektu vpeta tudi Krajevna skupnost Pišece in krajani so ravno tisti, ki si 

želijo, da to »uspavano lepotico« in kulturni spomenik obudimo in nekaj iz njega tudi 

naredimo po vseh teh letih in po vsem vlaganjih, ki so se zgodila vanj, s strani evropskih 

projektov. Prosimo za umestitev te postavke v proračun za leto 2024.  

2. Na pobudo Zveze kulturnih društev Brežice, kot članica sveta, prosim za umestitev 

postavke Pleteršnikove domačije, iz razloga kritja stroškov upravljanja in sicer tekočega 

vzdrževanja. So sicer prejemniki skozi program kulture, ampak so žal ravno posamezniki 

in kulturni entuziasti tisti, ki skrbijo za Pleteršnikovo domačijo na način, da zgleda tako kot 

zgleda in da dejansko privablja ljudi na takšen način kot jih.  



Igor Zorčič 

Naša svetniška skupina bo predlagane dokumente v tej fazi podprla. Mislim, da predlog 
odloka izkazuje situacijo v kateri je občina tako glede prihodkov kot glede odhodkov. 
Seveda gre na vsak konec po malo. Upam, da bo večina tega kar je predvidenega, če bo 
ostalo pri tem kar je danes predstavljeno, na koncu tudi realizirana. 
1. V tem delu me zanima ali glede na to, kar smo prej sprejeli, da se bo občina pridružila 

oceni ustavnosti zakona, ki se tiče podeljenih koncesij za vodno pravico, ali bo to 
kakorkoli vplivalo na proračun. Kakor sem že omenil prej, vas prosim tudi za odgovor 
na vprašanje, v katerih delih je lahko ta proračun tudi ogrožen, če se določene zadeve 
ne bodo izšle, npr. kot je tista na ustavnem sodišču.  

2. Eden od naših predlogov je izgradnja pločnika med Brežicam in Bukoškom. Ta 
povezava, ki jo seka tudi železniška proga, je precej problematična z vidika prometne 
varnosti in zato tudi predlagamo, da do naslednje obravnave to uvrstite v proračun.  

Odgovor župana:  

V tem trenutku je v proračunu planiranih toliko sredstev, kolikor vemo, da bomo sigurno 

dobili. Razliko, če jo bomo dobili, bomo dobili samo še plus.  

Štefanija Kržan 

1. V krajevni skupnosti Globoko imamo še nekaj neasfaltiranih cest, ki so tudi v slabem 

stanju. Predlagali bi, da obnovo cestnega odseka Brezje – Vitna vas, ki poteka skozi 

krajevno skupnost Globoko in Bizeljsko. Slabše stanje teh cest je ovira za varnost in 

povezanost lokalne skupnost. V slabem stanju imamo še del cestnega odseka na  

Piršenbregu, predlagamo razširitev mostička Blazinšek, Globoko in nadaljevanje 

obnove ceste Globoko.  

2. Povečanje sredstev za podporo ekološkega kmetijstva, saj verjamemo, da bo to 

spodbudilo trajnostno pridelavo hrane in ohranjalo okolje v naši regiji. Predlagam tudi 

gradnjo vrtca Osnovne šole Globoko. »V skrbi za optimalne pogoje dela in razvoj otrok, 

se obračam na vas s predlogom, ki je izjemnega pomena za našo lokalno skupnost. V 

prihodnosti je predvidena gradnja Osnovne šole Globoko, torej tudi vrtca. Ker se 

zavedamo, da bo to velik finančni vložek, predlagamo, da se najprej uredijo prostori za 

Vrtec Osnovne šole Globoko. Trenutno se za potrebe vrtca uporabljajo trije prostori, v 

zgradbi osnovne šole, en prostor je odkupljen od bivše Pošte, še en prostor pa je v 

najemu in pripada Krajevni skupnosti Globoko. Takšna razpršenost prostora ni 

neugodna le za zaposlene, ampak tudi za otroke in starše, ki morajo prihajati na 

različne lokacije, ko pripeljejo otroke v vrtec. Poleg vsega tega, se obroki hrane nosijo 

v vse te prostore, kar predstavlja logistične izzive za kuhinjsko osebje. Šolarji z 

veseljem delijo z vrtčevskimi otroki garderobo in telovadnico. Sobivanje nam ne dela 

težav. Ponosni smo, ko se drug od drugega učimo vrednot in spoštovanja. Zaposleni 

vrtca delijo z učitelji šole skupno zbornico. Vrtec ves čas deluje pohvalno, kar je odraz 

predanosti zaposlenih in kakovost njihovega dela. Število otrok, ki se vključuje v naš 

vrtec se iz leta v leto povečuje. Letos smo vpisali še dodatno polovico oddelka, pri 

čemer smo v decembru zapolnili še zadnje prosto mesto. Čeprav se soočamo s 

prostorsko stisko tako v šoli kot v vrtcu, smo pred štirimi leti pristopili še k reševanju 

težav, ki jih ima Zavod za gluhe in naglušne Ljubljana. Manjšo učilnico smo namenili 

otrokom z avtistično motnjo, ki se že četrto leto šolajo v naših prostorih. Kljub 

okoliščinam, ki nam niso v prid, bi želela obdržati vse kar ponujamo in nikomur ne 

želimo zapreti vrata, zato predlagam gradnjo vrtca pri Osnovni šoli Globoko, ki bo 



omogočil združitev vseh vrtčevskih skupin pod eno streho. S tem bi zagotovili večjo 

varnost in obdobje za otroke ter olajšali organizacijo in izvedbo dejavnosti v vrtcu ter 

zagotovili boljše pogoje za delo zaposlenih. Poudariti moram, da bi tako nekaj 

prostorov pridobili nazaj tudi šoli. Prosim vas, da naš predlog obravnavate prednostno, 

saj bi s tem omogočili nadaljnji razvoj našega vrtca, ohranjali visoko kakovost storitev, 

ki jih ponujamo ter zadovoljujejo tako starše otrok kot zaposlene. Na koncu bi vendarle 

rada še povedala, da je bila ta pobuda dana pred 20-imi leti.« 

Ferdo Pinterič 

1. V proračunu za leto 2024 vidimo, da so planirana sredstva za dokončanje določenih 
faz na atletskem stadionu, kar je zelo v redu in nujno, da ta objekt sploh lahko 
normalno funkcionira. V letu 2025 pa se vse investicije na tem področju ustavijo. To 
pomeni, da ostanemo brez dveh dokončanih objektov, na katerih manjka pika na i, tu 
so mišljene tribune, tako na atletskem kot tudi na nogometnem stadionu, kar je že 
zadeva, ki ima dolgo brado. Predlagam, da se v letu 2024 v proračunu predvidijo 
sredstva vsaj za projektno dokumentacijo in pridobitev gradbenega dovoljenja za 
tribuno na nogometnem stadionu, kar bi nam najverjetneje tudi omogočalo, da bi s 
tribuno, ki ni primerna za ta stadion, rešili tako tribuno na umetni travi na istem stadionu 
kot mogoče tudi potrebne tribune na atletskem stadionu. V letu 2025 bi morali 
načrtovati sredstva tudi za realizacijo te naloge na nogometnem stadionu in bi ta 
stadion bil končno dokončan tudi z ustrezno tribuno.  

2. V zadnjih letih smo priča vse bolj neusmiljenim vremenskim razmerah, ki predvsem v 
kmetijstvu povzroča ogromno škodo in mislim, da tudi letošnje leto, ki je bilo prav 
tipično in med panogami, ki doživijo največjo katastrofo je ravno vinogradništvo, ki je 
eno do pomembnih panog v občini. Tako z vidika preživljanja hribovskih kmetij kot tudi 
glede urejanja in vzdrževanja naravne okolice. Če se bo res, tako kot napovedujejo 
meteorologi, takšno kaotično vreme ponavljalo iz leta v leto, potem mislim, da ta 
dejavnost z leti lahko celo ugasne, glede pogoje, ki jih ima. Predlagam, da se v 
proračunu odpre postavka, ki bi bila namenjena samo sofinanciranju nabave protitočnih 
mrež za zaščito vinogradov. Predlagam, sicer je to stvar strokovnih služb in župana, 
najmanj bi letno morali temu nameniti 100.000 EUR in 50% sofinanciranje prijaviteljem, 
če želimo, da bo ta ukrep efekten.  

3. Sorazmerni razvoj celotne občine. Žal mislim, da ko gledamo ta proračun, vedno se 
velike investicije izvajajo v središču občine, po večjih krajevnih skupnostih, medtem ko 
dejansko manjše krajevne skupnosti ali manjša naselja oz. vasi, zelo težko pridejo na 
vrsto. Če pogledamo po proračunu je za njih na letnem nivoju namenjenih samo nekaj 
10.000 EUR, kar se mi zdi, da je absolutno nesprejemljivo. Če želimo zagotavljati 
kolikor toliko uravnovešen razvoj občine, bi morali v ta območja občine vlagati več. Tu 
mislim predvsem na cestno infrastrukturo. Nič nam ne pomeni, če ljudje, ki tam živijo…. 
Če se nekje drugje vlaga v kulturne objekte, šole, če tisti, ki so najbolj oddaljeni, v 
določenih razmerah do teh sploh ne morejo prti ali so te poti zelo nevarne.  

4. Iz tega proračuna ni razvidno, da se bo karkoli dogajalo s strani velikih državnih 
projektov, ki jih pričakujemo, tu mislim predvsem na toliko let pričakovan železniški 
nadvoz v Brezini – izven nivojsko križanje, za katerega je bilo v preteklem letu 
obljubljeno, da se projekti delajo in da bo, a se iz proračuna tega ne vidi. Tudi nimamo 
ustrezne informacije ali to bo ne.  

5. Enako velja tudi za predviden novi mosta na Čatežu.  

Bogdan Palovšnik 

1. Zelo vesel sem, ko sem prebral ta proračun in videl notri postavko za Industrijsko cono 

Slovenska vas. Po dveh letih naj bi se cesta modernizirala. Pozdravljam to idejo. 

Končno je bila uslišana ideja podjetnikov v Slovenski vasi, kjer mislim, da če sem prav 

sešteval, po številu zaposlenih, največja obrtna cona v občini. Pozdravljam to idejo in 



upam, da bo enkrat, slej kot prej, rešena tudi protipoplavna zaščita reke Bregane, s 

katero rešujemo sam problem vasi Slovenska vas in povečanja te obrne cone.  

2. Pločnik Ribnica, sredstva so zagotovljena v prihodnje. Upam, da kljub temu, da se je 

projekt pločnika in avtobusne postaje, ustavil zaenkrat, da se bo šlo vsaj v izgradnjo 

začasne avtobusne postaje v Ribnici, ker je nujno potrebna.  

3. Pozdravljam postavke za Osnovno šolo Velika Dolina. V dveh letih sredstva za nov 

vhod in za sanacijo ogrevanja. Edina stvar, ki je še pereča, je dokaj velik problem 

parkirišča, ki je zelo neustrezno, nevarno.  

4. Pozdravljam idejo, da občina nameni več sredstev za stanovanjski problem v naši 

občini. Ta sredstva so občutno povečana iz preteklosti in sem zelo vesel, da smo tudi 

tukaj našli ustrezno rešitev. Glasoval bom za prvo obravnavo obeh proračunov.  

Dr. Stanka  Preskar 

1. Glede na vsebino prebranih, obeh predlogov proračunov za obe leti, da je tako, kot so 
že nekateri predhodniki ugotovili, pri tem nisem edina, da poskušamo v proračunu 
zajeti občino kot celoto. Se pa seveda ravnovesja včasih premikajo levo – desno, sever 
– jug. V tem trenutku, lahko z veseljem ugotovim, da po letih prizadevanj in ugotavlja, 
da določene krajevne skupnosti smo pa le vendarle dolgo časa čakale na projekte, 
katerim so vmes že zapadle projektne dokumentacije. Upam, da se nam ne bo zgodilo 
tako zdaj in še enkrat na področju predšolske vzgoje. Leta 2006, ko smo naredili 
projekt za dozidavo vrtca, smo dobili obljubo, da se bo zadeva tudi realizirala. Glede na 
to, da je v proračunski postavki lepo zastavljeno, da najprej dokončamo Osnovno šolo 
Artiče in gremo nato počasi zopet progi Globokem. Upam, da bomo pravočasno 
pripravili ponovno projektno dokumentacijo in tako rešili problematiko Osnovne šole 
Artiče v celoti. Upam, da bo pripravljeno tudi vse, da se bomo pravočasno prijavili na 
razpis za sofinanciranje, ker brez tega ne verjamem, da se bo zgodba kdaj koli 
zaključila za reševanje predšolske vzgoje v Globokem in seveda tudi šolske 
problematike. Najbolj žalostno je bilo v torek, ko smo imeli novoletni bazar, kjer smo 
zbirali sredstva kot tudi vse ostale šole, pogled na tribune, kjer smo ugotovili, da tribun 
sploh nimamo. Namesto tribun imamo knjižnico. Mislim, da takih slabih pogojev za 
izjemno kvalitetno delo, ki ga lahko priznavamo celotnemu kolektivu vrtca in šole 
Globoko nima prav nihče. Zato se mi zdi, da bi si vsi morali zelo prizadevati, da se ta 
zgodba čimprej zaključi.  

2. Ljudje pa bolj kot to, čeprav grejo vsi skozi izobraževalni sistem, vidijo ceste. Opozorila 
bo na še pomembnejši del, ki je v tej krajevni skupnosti spregledan in bi se ga skoraj 
pod »mus« moralo uvrstiti v proračunsko obdobje, gre za plaz na glavni cesti Bojsno – 
Župelevec. Verjamem župan, da si se po tej cesti vozil in veš, da v enem delu plaz drsi 
in upam, da ne bodo enkrat na tistem delu ostali tudi brez cestišča.  

3. Tisto pa kar smo se vsi zavezovali in pisali na svojih transparentih nekaj let nazaj in 
zopet pri tem volilnem času zadnjega obdobja je reševanje problematike bivalnih 
prostorov ostarelih. Ugotavljam, da ne v enem in ne v drugem proračunu, ne 
verjamem, razen Gibanje Svoboda, ki na to ves čas opozarjamo, da je nujno in 
potrebno za tudi tiste, ki enkrat postanejo nemočni in se vračajo v obdobja kot takrat, 
ko so se rojeval, da jim zagotovimo dostojanstveno starost. Apeliram, da vsi skupaj 
malce več energije vložimo v to, da ostarelim v različnih koncih naše lepe občine 
omogočimo, da doživijo tudi starost.  

Andreja Dušak 

Zanima me zakaj je večnamenski dom Cerklje ob Krki izključen iz proračuna za leto 2024, 

v letu 2025 pa je predvidenih le 100.000 EUR. Bil je že v proračunu za leto 2022. Dela so 

se že začela. Zanima me, zakaj bi zdaj prekinili. Prosila bi, če bi se časovnica, ki je tam 

prikazana, tako kot je rekel že Aleksander, premaknila na leto 2024.  



Fredi Žibert  

1. Predlog proračuna je precej uravnotežen in je dobra osnova za podajo predlogov in 
uskladitev do druge obravnave. Vsekakor bomo za področje Velike Doline in Jesenic 
na Dolenjskem podali določene pisne predloge in dopolnitve na ta dva predloga 
proračuna. Predvsem se bodo nanašale na uravnoteženo deljenje sredstev in 
uravnotežen razvoj vseh krajev občine Brežice.  

2. V predlogu je bila podana škarpa na Cirniku na področju plazišča. Del škarpe je že 
narejen. Pojavlja se plazišče, ki ni tako intenzivno, ampak ob nalivih, ki so stalnica v 
zadnjih dveh letih, se je teren premaknil za cca 1 meter na vozišče. Ta cesta, ko se 
pluži, se zemlja sproti odnaša iz vozišča. Predlagali bomo, da se gre v pripravo 
projektne dokumentacije v letu 2024 in v izvedbo sanacije oz. gradnje škarpe v letu 
2025.  

Alojz Škrabl 

1. Pri nas na Čatežu ob Savi smo mnenja, da je nujna izgradnja novega, večjega 

Turistično informativnega centra, s spremljevalnimi vsebinami, se pravi: info točka, 

izposoja koles, adrenaliski-pustolovski park, parkirišče za avtodome, večji sladkovodni 

akvarij, kjer bi bile zastopane ribe vrste Save in Krke, mogoče fontana penin in mogoče 

še kaj drugega. In sicer nekje na območju izvoza iz avtoceste in ob bodoči brežiški 

obvoznici na Čatežu ob Savi. Primer dobre prakse je v Murski Soboti – Expano. 

Občina in regija se soočata z veliko težavo kako veliki koncentraciji gostov v Termah 

Čatež predstaviti okolico izven term. Naj omenim, da se po avtocesti mimo nas pelje 

letno par milijonov vozil, da bo nova brežiška obvoznica prometno zelo obremenjena, 

da se mimo potencialne lokacije mimo peljejo gosti obeh term, tudi tisti, ki so 

namenjeni v Podčetrtek ali Kostanjevico. Zdi se nam pomembno, da je TIC postavljen 

na frekventni prometni lokaciji, da je lahko dostopen in viden vsem, ki se peljejo po 

avtocesti, v Terme Čatež ali po obvoznici proti Bizeljskem in Podčetrtku. Predlagamo 

torej centralni TIC, ki  bo predstavljal celotno ponudbo občine Brežice in destinacije 

Čatež in Posavje, ki bo sam po sebi turistično zanimiv za obisk, z zanimivimi vsebinami 

in to v bližini naših najbolj frekventnih prometnic. Na vseh ostalih obstoječih točkah, ki 

jih turisti obiskujejo pa predlagamo satelitske info točke. Občina Brežice je zelo 

pomemben igralec v slovenskem turističnem prostoru, zato nujno potrebuje turistični 

objekt na katerega bomo vsi ponosni. Moj predlog je, da se v proračun za leto 2024 

uvrsti postavka Izgradnja TIC-a Brežice oz. Čatež in Posavje, da se izbere najbolj 

primerna lokacija in da se začne s spremembo prostorskega plana.  

2. Predlagam, da se postavka delovanje turističnih društev poveča iz 25.000 EUR poveča 

na 30.000 EUR. V primeru naše krajevne skupnosti, da smo lahko praznično okrasili 

vseh naših 7 vasi, smo morali biti najprej izbrani v participativnem proračunu, da smo 

lahko zagotovili okraske za praznično okrasitev. Zdaj ko imamo okraske, se člani 

turističnih društev zberemo v začetku decembra in začnemo najprej okraske 

pregledovati, stare malo popravimo in jih tako usposobimo. Eden prinese svojo lestev 

in to prostovoljno obesimo, brezplačno. Istočasno postavimo jaslice, priredimo 

obdaritev otrok, kjer otroci dobijo brezplačna darila. Podobno počnemo tudi pomladi, ko 

sami sadimo rože in čistimo kraj. Če živiš v mestu, je zgodba malo drugačna, tam 

nekdo pokliče Elektronik Kranjc in ta okrasi mesto. Zato smo včasih porabili 50.000 

EUR, če se ne motim imamo danes v proračunu predlagano 30.000 EUR, kar je več 

kot dobijo vsa turistična društva v občini za svoje celoletno delovanje. Lahko bi to 

postavko znižali in razliko namenili za krašenje ostalih krajev v občini in tudi turistično 



takso razdelili bolj pravično po celi občini. Zato predlagam dvig postavke za 5.000 

EUR. Tako bo lahko vsak kupil 5, 6 okraskov zraven, a bodo ljudje veseli.  

3. Predlagam ponoven preračun postavke 00332 – urejanje krajev KS Čatež ob Savi, ker 

Čatežu pripada po razrezu 900 EUR, mi imamo 7 vasi, se pravi, da imamo za urejanje 

krajev za celo leto cca 120 EUR na eno vas. 120 EUR se kupi laks in nekaj litrov 

bencina in nato s svojimi kosami kosimo javne površine, kar se mi zdi v današnjem 

času malo smešno. Pri nas imamo to specifiko, da je lastnik velikega dela nepremičnin 

država – DARS, Direkcija za infrastrukturo, Direkcija za vode, nekaj od Republike 

Slovenije. Država je za urejanje svojih zemljišč zelo slab gospodar. Zato predlagam 

ponoven preračun in na kakšne način smo prišli do teh številk za urejanje krajev.   

Katja Čanžar 

1. Proračun je uravnotežen kolikor se le da z omejenimi sredstvi, po krajevnih skupnostih 
in po področjih. Glede na to, da so največje investicije v zdravstvo in izobraževanje 
kaže na to, da bo tudi v prihodnje pri nas zelo kvalitetno živeti. To zagotovo dokazujejo 
polnjenje stanovanj, ki še niso niti vseljiva. Morda vnovič, samo apel, da se preveri 
kakšne bodo potrebe po vrtcu in osnovni šoli 2 v samem mestu, da ne bi bilo karkoli 
prepozno.  

2. Vesela sem kot domačinka oz. še vedno s stalnim prebivališčem v Arnovem selu, 
Osnovne šole Artiče, za katero sem se o njej že več kot 10 let o njej pogovarjala, 
trudila in ko sem bila še na občini, iskala vire financiranja. Občinski upravi bi čestitala, 
da se bo podala na to pogumno pot in tudi otrokom in zaposlenim v Artičah omogočila 
boljše razmere.  

3. Predlagam, da se vsaj v načrt razvojnih programov, v kolikor za leti 2024 in 2025 ne bo 
sredstev, uvrsti en prepoznaven, centralni turistično informacijski center, ki bo viden 
takoj ob vstopu v našo destinacijo in ki ga bo res vsak takoj opazil in se pri njemu 
ustavil. Tako kot je kolega že povedal, je tu pomembno, da bo za to dovolj velika 
površina, kajti gremo v smer trajnostnega, zelenega, koles. V kolesarske steze se je v 
zadnjem obdobju veliko vlagalo, tako da je prav, da imamo en dober servis izposoje 
koles, kar potrebujejo tudi ponudniki.  

4. Poleg centralnega TIC-a pa bi bilo potrebno že prej nekaj manjših vložkov v tako 
imenovane razpršene TIC-e, da še oplemenitimo TIC v mestu, v Termah Čatež in da 
postavimo še kakšne infomate oz. digitalne turistično informacijske centra, tako na 
Bizeljskem kot po ostalih obronkih naše občine.  

5. Da bo lepše živeti nam in boljši občutek vsem, ki prihajajo na počitnice v našo 
destinacijo in tudi zato, ker nisem dobila še odgovora glede jumbo plakatov, ki so edini 
minus, ki ga kot prebivalka občine zaznavam in me ekstremno motijo in so tudi v 
popolnem nasprotju z našim platinastim znakom destinacije. Če se tu kaj da, prosim za 
pospešitev in kakšen odgovor v kratkem.  

Vinko Ogorevc 

Cesta v Brezini, gre za odsek cca 170 m. Cesta je v makadamski izvedbi, ima pa javno 

razsvetljavo, nima pa asfalta. Ljudje, ki to cesto uporabljajo, apelirajo, da se ta del ceste 

asfaltira.  

Matejka Kmetič 

1. Najbolj veseli smo bili na Bizeljskem, da je v proračunu za leto 2024 zajet nakup 

zadružnega doma, ki je prostor, ki upam, da bo Bizeljance enkrat združil in da se bomo 

prenehal kregat med sabo.  



2. Pri cesti Janeževa gorca bomo do 15. 1. 2024 najverjetneje podali predlog, da se ta 

sredstva malo povečajo, ker vsi vemo, da je to najslabša cesta v občini Brežice. Vse je 

v hribovitem, plazovitem delu, zato upamo na povečanje sredstev.  

3. Kar se tiče mrliške vežice v Orešju, upam da bo letos zadeva res dokončana. Že v 

lanskem letu se je nekaj začelo, letos se je ustavilo. Letos so že, kot sem slišala od 

krajanov, razbijali spodnjo ploščo, ker ni bilo v redu narejeno. Želim si, da bi v letu 

2024 končno prišlo do realizacije tega večletnega projekta.  

4. Za leto 2025 smo že podali s strani krajevne skupnosti nekaj pobud, ki jih bomo 

predložili do 15. 1. 2024.   

5. Glede kanalizacije Bizeljsko imam eno vprašanje – ta zadeva je že bila večkrat na 

pobudo oz. vprašanje, a nikoli nismo prejeli jasnega odgovora. Ne gre se za 

kanalizacijo celotnega Bizeljskega, ker vemo, da je Bizeljsko razpršen kraj. Želeli bi si, 

da bi v nekem dostojnem času prišlo do izgradnje kanalizacije v samem centru 

Bizeljskega in delu Vinarske ceste, kjer je naselje res strnjeno. 

Stanko Tomše 

1. Pri pregledu osnutka proračuna sem bil presenečen, ko sem videl, da imamo 

predvideno obnovo občinskih cest v mestu Brežice, Staro kolonijo, za kar sem že kar 

nekaj časa dajal pobude in vprašanja, kdaj bo do tega prišlo. Bolj všeč bi mi bilo, če bi 

bilo v letu 2024 več namenjeno, a vsaj začetek je in prav je, da se to izvaja.  

2. Zanima me postavka, urejanje cestnega prometa pod postavko 00491 – javni potniški 

promet. V letu 2023 smo imeli 56.000 EUR oz. nekaj več, v letu 2024 planiramo 

130.000 EUR in v letu 2025 pa 330.000 EUR. Tu gre zgolj za vprašanje.  

Po zaključeni razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2024 je primeren za obravnavo, zato 

ga Občinski svet daje v javno razpravo do vključno 15. 1. 2024.  

Navzočnost je priglasilo 29 članov sveta.  

ZA je glasovalo 29 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad.6 

Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2025, prva obravnava 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev k 5. in 6. 

točki dnevnega reda sta podala mag. Aleksander Denžič, vodja Oddelka za finance in 

računovodstvo ter župan. 

Razprava je bila opravljena pri 5. točki dnevnega reda. Predsedujoči je dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP:  



Predlog Odloka o proračunu Občine Brežice za leto 2025 je primeren za obravnavo, zato 

ga Občinski svet daje v javno razpravo do vključno 15. 1. 2024.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 26 članov sveta, PROTI sta glasovala 2 člana sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad.7 

Predlog Odloka o spremembah Odloka o financiranju krajevnih skupnosti v občini 

Brežice, prva obravnava 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev je podal mag. 

Aleksander Denžič, vodja Oddelka za finance in računovodstvo. 

Po razpravi Fredija Žiberta je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 

SKLEPA:  

1. Sprejme se sklep, da se prva in druga obravnava Predlog Odloka o spremembah 

Odloka o financiranju krajevnih skupnosti v občini Brežice, združita. 

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o financiranju krajevnih skupnosti v občini 

Brežice.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 27 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 8 

Letni program športa v občini Brežice za leto 2024 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev je podala 

Matejka Gerjevič, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj.   

Po razpravi Stanka Tomšeta je predsedujoči dal na glasovanje naslednji 

SKLEP:  
Sprejme se Letni program športa v občini Brežice za leto 2024. 



Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 30 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 9 

Določitev cen gospodarskih javnih služb oskrba s pitno vodo, odvajanje in čiščenje 

komunalne in padavinske odpadne vode in ravnanje s komunalnimi odpadki 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev, k 

točkama 9 in 10, sta podala David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe in Aleksander Zupančič, direktor Javnega podjetja Komunala 

Brežice d.o.o.  

V razpravi k točkama 9 in 10 dnevnega reda so sodelovali mag. Nataša Sagernik, Boštjan 

Gregorič, Aljoša Rovan in mag. Andrej Vizjak.  

Po zaključeni razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  

Sprejme se Sklep o potrditvi  

Elaboratov o oblikovanju cene izvajanja storitev gospodarske javne službe  

- oskrba s pitno vodo,  

- odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode,  

- čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode, 

- zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov, 

- obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov, 

- izvajanja 24-urne dežurne pogrebne službe, ki jih je pripravilo Javno podjetje 

Komunala Brežice d.o.o. (oktober 2023) in   

cene gospodarske javne službe 

- oskrba s pitno vodo,  

- odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode,  

- čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode, 

- obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov in 

- zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov.

Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 29 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 10 

Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Brežice d.o.o. za leto 2024, Program za 

obvladovanje kakovosti poslovanja v podjetju Komunala Brežice d.o.o. za leto 2024 

ter Letni programi oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode, ravnanja s komunalnimi odpadki, izvajanja 24-urne 

dežurne pogrebne službe, upravljanja pokopališča v Brežicah, urejanja in čiščenja 



javnih površin, vzdrževanja občinskih javnih cest in vzdrževanja javne razsvetljave 

na območju občine Brežice za leto 2024 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev, ki 

točkama 9 in 10, sta podala David Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in 

gospodarske javne službe in Aleksander Zupančič, direktor Javnega podjetja Komunala 

Brežice d.o.o.  

Razprava je bila opravljena pri 9. točki dnevnega reda.  

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednje 

SKLEPE:  
1. Potrdi se Poslovni načrt Javnega podjetja Komunala Brežice d.o.o. za leto 2024.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Program za obvladovanje kakovosti Javnega podjetja Komunala Brežice 

d.o.o. za leto 2024.  

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

3. Potrdijo se Letni programi oskrbe s pitno vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode, ravnanja s komunalnimi odpadki, izvajanja 24-urne 

dežurne pogrebne službe, upravljanja pokopališča v Brežicah, urejanja in čiščenja 

javnih površin, vzdrževanja občinskih javnih cest in vzdrževanja javne razsvetljave 

na območju občine Brežice in upravljanje pristanišč in vstopno izstopnih mest 

plovbnega območja akumulacijskega bazena HE Brežice za leto  2024. 

Navzočnost je priglasilo 28 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 11 

Predlog Odloka o spremembah Odloka o ureditvi cestnega prometa v občini Brežice, 

prva obravnava 



Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev je podal David 

Flajnik, vodja Oddelka za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe. 

V razpravi so sodelovali Aljoša Rovan, Bogdan Palovšnik, Bojana Zevnik in Igor Zorčič.  

Po zaključeni razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 

SKLEPA:  
1. Sprejme se sklep, da se prva in druga obravnava Predloga Odloka o spremembah 

Odloka o ureditvi cestnega prometa v občini Brežice, združita. 

Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 30 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o ureditvi cestnega prometa v občini 
Brežice.  

Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 29 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 12 

Predlog Odloka o razglasitvi nepremičnega kulturnega spomenika Cerkev sv. Ožbolta v 

Pečicah za kulturni spomenik lokalnega pomena, prva obravnava 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Uvodno obrazložitev je podala mag. 

Matejka Gerjevič, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj. 

Po razpravi, v kateri je sodeloval Igor Zorčič, je predsedujoči dal na glasovanje naslednja 

SKLEPA:  
1. Sprejme se sklep, da se prva in druga obravnava Predloga Odloka o razglasitvi 

nepremičnega kulturnega spomenika Cerkev sv. Ožbolta v Pečicah za kulturni 

spomenik lokalnega pomena, združita. 

Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 29 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

2. Sprejme se Odlok o razglasitvi nepremičnega kulturnega spomenika Cerkev sv. 
Ožbolta v Pečicah za kulturni spomenik lokalnega pomena.  



Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 30 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 13 

Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica Brežice, skrajšani 

postopek 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev k 13. in 

14. točki dnevnega reda je podala Matejka Gerjevič, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, 

gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj.   

Po razpravi, v kateri je sodeloval Igor Zorčič, je predsedujoči dal na glasovanje naslednji  

SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica 

Brežice. 

Navzočnost je priglasilo 30 članov sveta.  

ZA je glasovalo 30 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

Ad. 14  

Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Knjižnica 

Brežice. 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicem seje. Skupno uvodno obrazložitev k 13. in 

14. točki dnevnega reda je podala Matejka Gerjevič, vodja Oddelka za družbene dejavnosti, 

gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj.   

Razprava je bila opravljena pri 13. točki dnevnega reda.  

SKLEP:  
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o javnem lekarniškem zavodu Lekarna 

Brežice. 

Navzočnost je priglasilo 29 članov sveta.  

ZA je glasovalo 28 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 



Ad. 15 

Pobude in vprašanja.  

Pisne pobude in vprašanja so preko portala Občinski svet podali Alojz Škrabl, mag. Nataša 

Sagernik in Mateja Kmetič.  

Ustno vprašanje so podali Boštjan Gregorič, Aljoša Rovan, Aleksander Gajski, Ivan Kostevc, 

Igor Zorčič, dr. Stanka Preskar, Martina Zlobko, Mojca Florjanič in Katja Čanžar.   

Ad. 16 

Razno. 

Pri točki Razno ni bilo razprave.  

****** 

Dnevni red 6. redne seje Občinskega sveta Občine Brežice je bil izčrpan, zato je predsedujoči 

ob 19.30 zaključil sejo.  

ZAPISNIK PRIPRAVILA:                                                                            

Jasmina Molan,                                                                                            Ivan Molan,  

Višja svetovalka za pomoč pri vodenju kabineta                                  Župan občine Brežice 
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